
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 26. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 351
Kystfiskerordningen blev oprettet med indførelsen af FKA i 2007 for at sikre,
at det erhvervsmæssige kystfiskeri også fremover skulle udgøre en betyden-
de og konkurrencedygtig del af den danske fiskerflåde. Der er dog løbende
udmeldinger fra kystfiskere i Danmark, at ordningen ikke fungerer optimalt.
Dette var blandt andet også konklusionen i evalueringsrapporten fra Kystfi-
skerudvalget fra 2009. Hvad er ministerens vurdering af Kystfiskerordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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